
NICK VUJICIC ELŐADÁS 

 

 

2023. március 13-án, hétfőn, délelőtt, Nick Vujicic, a karok és lábak nélkül született motivációs 

tréner a Nem Adom Fel Alapítvány meghívására, újra Budapesten, a Papp László 

Sportarénában tartott előadást, általános és középiskolás diákok számára.        A velencei 

gyermekotthonból 21 fő ellátottnak és 7 fő kísérőnek lehetősége adódott ellátogatni a Szociális 

és Gyermekvédelmi Főigazgatóság felhívására. 

Mivel a 2019-be egy alkalommal már „találkoztunk” a prédikátorral úgy gondoltuk a 

munkatársaimmal, hogy mindenképpen szeretnénk, ha a gyerekek személyesen is hallhatnák 

egy olyan ember tanácsait, tapasztalatait, intelmeit, aki maga is óriási hátrányokkal indult az 

Életben. 

A program előtt sokat beszélgettünk a gyerekekkel kortárs bántalmazásról, zaklatásról, melyet 

Nick a szónoklata fő témájául választott. 

Az előadását Nick Vujicic a következőt mondattal kezdte: 

„A bántalmazás, az erőszak mindig abból ered, hogy valaki azt hiszi, fontosabb a 

másiknál. Pedig minden ember egyformán értékes és nagyszerű, úgy, ahogy van.”   

A bullying és cyberbullying, nem ismeretlen a mai tinédzserek számára, hiszen a prédikátor 

általi statisztika szerint csak a magyar tizenévesek 85 százaléka már legalább egyszer 

megtapasztalta az iskolai bántalmazást, ami gyakran az online térben is folytatódik a közösségi 

média felületein. 

A gyerekek a vártnál is sokkal jobban reagáltak az előadásra, végig tapintható volt a feszültség 

az előadás ideje alatt, érdeklődve figyeltek és a beszéd végével is alig tudtak megszólalni, 

döbbent csendben vonultak ki a sportcsarnokból. 

Egy hét elteltével leültünk beszélgetni a gyerekekkel a látottakról, hallottakról. Érezhető volt, 

hogy amint felelevenítjük a történteket ismét hatalmába keríti őket az emlékek. Néhányuk 

ténylegesen, komolyan elgondolkodott a prédikátor által elmondottakon és próbál a 

viselkedésén változtatni.  

Azt gondolom, hogy beégett az emlékezetükbe az élmény.  

Ha már csak a fenti két mondatot jegyezték meg, akkor is érdemes volt elhozni őket, reméljük, 

hamarosan újra lehetőség nyílik majd rá, hogy ellátogathassunk Nick Vujicic előadására, csak 

ajánlani tudom minden olyan szakembernek, aki gyerekekkel, esetleg sérült gyerekekkel 

foglalkozik. Sok új és hasznos tanáccsal lettünk Mindannyian gazdagabbak. 
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